



繡 / 霧眉注意事項和流程

MICRO-BLADING / SHADING PRECAUTIONS & PROCESS

01 注意事項 PRECAUTIONS

- 如果有喜歡的美型或眉色請先告知。
 - 盡量避免經期（例假）前後，皮膚較容易水腫，不易上色。
 - 前一天請勿熬夜、喝酒。
 - 哺乳期間的媽媽不可以繡眉，因為皮膚代謝的比較快，很容易淡掉。
 - 霧眉後7天用濕的棉片濕敷 早 / 中 / 晚 / 睡前 15分鐘。
 - 可以用清水洗臉，但要避免使用洗面乳或保養品，用乾淨的布點擦乾後，擦紋繡師提供的修護霜（OINTMENT）
 - 如果很怕痛可以先吃一片止痛藥。
 - 復原期大概是三到七天的時間三天後顏色會淡掉30%。
- Please let me know if you have a preferred eyebrow style or color.
 - Applicable to female-only: Avoid booking days before and after your menstrual period, the skin is more prone to swelling and color does not tend to settle easily.
 - Sleep early and avoid drinking alcohol the day before the appointment, as it could affect the skin condition.
 - Mothers who are breastfeeding recommend not to do microblading treatments, as the color fades quickly when you have a high metabolism.
 - The process should be painless because numbing cream will be applied. If you are afraid of pain, you may take a painkiller in advance.
 - Apply a damp cotton pad morning/afternoon/night and 15 minutes before bedtime for 7 days after the session.
 - You can wash your face with water, but avoid using facial cleansers or skin care products. After drying with a clean cloth, wipe the repair cream provided by Tiffany.
 - The recovery period is about three to seven days. After three days, the color will fade by 30%.



繡 / 霧眉注意事項和流程

MICROBLADING PRECAUTIONS & PROCESS

02 繡 / 霧眉過程 MICROBLADING PROCESS

- 大約 2.5 小時。
- 溝通、設計眉型及顏色，確認好後開始定位，約 20 分鐘。
- 敷上無痛膏，約 20 - 45 分鐘不等，依照每個人皮膚吸收程度不同，等待時間不同。
- 試針，如果感覺無痛就可以開始了，過程約 45 - 60 分鐘成。
- 預約下次補眉時間約一個月後。

- The whole process takes about 2.5 hours.
- Design eyebrow shape and color, and start positioning after confirmation. (This step takes about 20 minutes).
- Apply numbing cream for 20-45 minutes. Time needed depends on the skin condition & lifestyle habits.
- Start microblading process after numb cream kicks in and to be completed in about 45-60 minutes.
- Schedule a touch-up appointment after one month.